

## THE BEACH BAR



*Our new beach bar is now open!*

**Sit back, relax and soak-up the sun** by the sea whilst **enjoying tasty hand-crafted cocktails** created for you by our expert bartenders.

**Daily** from 11am till 6pm

*All-inclusive guests enjoy selected drinks and snacks at no extra charge.*

*Ready to break a sweat? Let's level-up together with our new sports activities at the beach and pool.*

Choose from **Yoga, Zumba, Water Aerobics, Water Polo and Volleyball** classes.

**Ask our Front Office team for the full program schedule.**

*All classes are free of charge for all in-house guests.*

## WELLNESS AND ACTIVITIES



## SUNSET SESSIONS



**Take a break on the terrace and enjoy our sunset sessions at Seafood Shack!**

Choose from an extensive list of **draft and bottled beers, wines, spirits, and cocktails.**

**Thursday - Friday** from 5pm till 9pm

*Price: 25% discount on the à la carte menu.*

### Easter Egg Hunt

Kids join us for the Easter Egg Hunt on Sunday the 20<sup>th</sup> of April 2025!

Location: Kids Club - 10am

### ПЛЯЖНЫЙ БАР



**1** Наш новый пляжный бар уже открыт!

Наслаждайтесь солнцем у моря с освежающими коктейлями, приготовленными нашими талантливыми барменами. **Расслабьтесь, отдохните и почувствуйте вкус лета!**

Ежедневнок с 11:00 до 18:00

*Для гостей по системе «всё включено» – выбранные напитки и закуски бесплатно.*

Готовы к движению? Присоединяйтесь к нашим спортивным развлечениям на пляже и в бассейне!

В программе: **йога, зумба, водная аэробика, водное поло, пляжный волейбол.**

**Полный график можно уточнить на стойке регистрации.**

*Все занятия бесплатны для гостей отеля.*

### ОЗДОРОВИТЕЛЬНЫЕ И АКТИВНЫЕ МЕРОПРИЯТИЯ



### ЗАКАТЫ В SEAFOOD SHACK



**Насладитесь завораживающим закатом на террасе с бокалом любимого напитка.**

В меню: **разливное и бутылочное пиво, вино, крепкие напитки и авторские коктейли.**

четверг и пятница с 17:00 до 21:00

*Специальное предложение: -25% на меню à la carte.*

#### Пасхальный квест для детей

Приглашаем маленьких гостей на веселую охоту за пасхальными яйцами, воскресенье!

Где и Когда: Детский клуб, 20 апреля 2025 года, в 10:00

Приходите за яркими эмоциями и приятными сюрпризами!